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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 055 Rauma og Vestnes 
Dato/tid:  20. februar kl. 11.00 Sted: Vestnes Fjordhotell 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styremedlem Johan Narum 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Odd Finnesand 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Lasse Øvstedal 
Frammøtte medlemmer 
Totalt:36 
 

Kvinner:
4 

Menn:32 Referent: Odd Finnesand 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
1. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
2. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
3. Åpen post – lokale saker 
4. Valg.  

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Ok Erling Kjelsvik ,Kai Talberg les gjennom referat 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Hvordan er utviklingerg i beg av 2020? 
 Hvor er redukjson på råvare pris ca 200 mil blitt av ? 
 Hvilke tanker har selskap for å komme opp på rett nivå igjen? 
 Kortsiktig gjeld/drifts kapitat, hva er «buffer» i selskap 
 Er det forsvarlig å utbetale overskudd ?....kan det være en ide å utbetale til dei som 

ønsker? 
 Litt avklaringer rundt obligasjons lån 
 Hvor mye av det som går gjennom norfersk er norskprod råvare kontra import? 
 Hva med andre handelsavtaler Kina, England…er vi på ballen ? 
 Norfersk, når vi kjøper kjøttdeig med opprinnelse land Norsk, er det da norsk kjøtt??? 
 Ca 70 % av norske forbrukere ønsker norsk prod råvare, bruker vi dette godt nok.Er vi 

beviste nok ?? 
 Mer bevisthet rundt at Gilde er «garantert» norsk 
 Hvorfor ikkje åpne egne butikker til våre merkevarer ?? 
 Treng mer bevisthet/ informasjon rundt norsk prod/import kjøtt. Å flagge det norske!! 
 Klima innspill….sidestille rødt/kvitt kjøtt 
 Hvor ble det av «gras fora storfekjøtt»…dette må tas opp igjen. Mye har skjedd dei siste 

åra 
 Import stf fra grasland sør-Amerika her må det gjøres en jobb mot politikere.Trøkke på 

det som er mulig 
 Hvordan er prisbildet norge/verdens marked 
 Hva er kostnadsbildet i forhold til opprettholde anlegg kontra å utnytte ressurser på 

eksisterende anlegg 
 Det kan være en forskjell på å opprettholde mindre anlegg men merkostnad må tas ut 

hos forbruker på merkevare 
 Hvem slakter billigst i Norge ? 
 Noe fortvila at dyra våre får en lang reisevei til slakteri? 
 Fra Rauma og Vestnes blir det noe merkelig å kjøre dyr til Førde. Både Otta, Malvik og 

Rudshøgda er nærmere 
 Nortura har gjort mye ang dyrevelferd på svin, men har en forsømt seg på småfe/storfe. 
 Reagere mest på transport av ku 
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 Er dagens struktur utvikling i samsvar med dyrevelferd? 
 Det er omdømmet vi lever av !! 
 Vise til sist utsendt eierbrev…….det siste brevet var svært bra!!  

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

  
 
 
 
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

  
4 Åpen post/lokale saker 

Opning av medlemsbutikkOddmund Engen – krets VestnesRauma 
 Oppfølging av klassifisering 
 Generelt fall i klasser – hjelper ikke om aktørene er enig. Faktum er fall i klasse og 

økonomi. 
 Opplevd endring sommer 2018 på klassifisering  
 Hva har skjedd? 
 Opplever Nortura som en motvind – ingen svar! 

 
 Gjeninnføre puljetillegg på innmelding uten avtale.  
 Tilleggene dekker ikke vedlikeholdsforing i avtaleperioden. 

 
Rådgivning 

 Samarbeid med andre NLR og Tine 
 Fysisk kontaktpunkt med Nortura mangler i regionen 
 Opplever «interne grenser» i Nortura i forhold til hvem vi skal forholde oss til. 
 Nye kommuniaksjonsplattormer gir muligheter. 
 Nettkurs – skypedeltakelse der naboer treffes og deltar sammen.  

 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
 
Som innstilling. 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 056 Norddal, Stranda, Stordal og Sykkylven 
Dato/tid:  24. februar kl. 20.00 Sted: Stranda Hotell 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styremedlem Bente Roer 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Ingvill Jørgensen 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Bastian    Weiberg-Aurdal 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 32 
 

Kvinner: 
8 

Menn: 24 Referent: Ingvill Jørgensen 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg.  

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Kretsleiar vald til ordstyrer, sakliste og innkalling godkjent. 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Gavepensjon – må forklares. Er dette noko som er vanlig i næringslivet generelt? Veit 
ikkje om dette er rett og liker det ikkje. 

 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Skjering av storfe – kva med Nord? 
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

 Har vi kommunisert kor viktig effektivisering er på ein god nok måte? 

  
4 Åpen post/lokale saker 

 Rådgiving på gris er for dårleg – må verte betre 
 Nettside – livdyr – Region Vest er veldig dårleg. Dette må endrast 
 Tillit til styret – er den svekka ute?  Men er sjokkert over støyen ute, her må Nortura 

ikkje ha gjort ting rett vedrørande kommunikasjon.  Kvar er den godt betalte 
kommunikasjonsavdelinga.  Venter å få ei kraftig evaluering på dette i styret, for å gjere 
dette betre ved neste korsveg. (Treng ein kommunikator på dette i selskapet i SoMe?) 

 Kunne vi unngått Otta-situasjonen om ein hadde teke heile anleggsstrukturen i Øst på 
ein gong? 

 Har tru på at både styret og adm gjer det som er rett for Nortura – korleis få bukt med 
nett-trolla og Nationen? 

 Leif Kåre Myklebust om smågrisstørrelsen. 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Etter innstilling 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 057 Nordre Sunnmøre 
Dato/tid:  17. februar kl. 11.00 Sted: Ingebr. Davik huset, Brattvåg 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styremedlem Johan Narum 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Ingen fra Administrasjonen 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Ove Jonny Hånes 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 26 
 

Kvinner: 
4 

Menn: 22 Referent: Rolf Otto Blindheim 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg.  

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Godkjent – info om Min Side, e-post, SMS 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

  
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Kretsleiar orienterte om anlegget i Førde 
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

  
4 Åpen post/lokale saker 

 Forsamlinga må sjå framover og tenkje positivt 
 Sofie Høybakk – nybrukar, men har fått svært lite merksemd frå Nortura i den saka. 
 Vil ha kurs arrangert av Nortura og Tine vedr. framforing av okse 
 Treng meir kontakt med Nortura i dette distriktet – for lite kontakt i dag mellom eigar og 

selskap. 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Etter innstilling. 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 058 Synste Møre og Yste Nordfjord 
Dato/tid:  18. februar kl. 19.30 Sted: Eidsåtun, Eidså 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styremedlem Johan Narum 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Johannes Nedrebø 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Geir Ole Ervik 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 33 
 

Kvinner:
10 

Menn:23 Referent: Johannes Nedrebø 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 

Nye kommunegrenser 
Nye kommunegrenser 

5. Valg.  
1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Godkjent 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Gunn Sande,  I høve stillingar, kva er kutta ? Johan svarte 
 Geir Ole, Var det også lønnsfrys på direktørar ? Johan svarte ja, kommenterte at vi ikkje 

skal ha fleire direktørar enn vi treng. 
 Gunn Sande, kvifor kan ein ikkje prise kvalitet i butikk ? Johan svarte Fordi det er 

butikkane som betsemmer prisen, og brukar kjøtt blant anna som lokkemat.  
 Har ein merka fråfall av produsentar etter vedtak om nedlegging av Otta anlegget ? 

Svar, ikkje meir enn ein hadde berekna foreløbig.  
 Det er mykje spørsmål omkring Otta og kvifor ein gjorde dei grepa vi gjorde, i høve 

inntransport, dyrevelferd, etc. Kva var slakta der, aktivitet som skjæreing. Det kunne 
vore informert litt betre for at vi som produsentar som får spørsmål om dette i ulike 
settingar kunne forklare folk flest korleis den virkelige verden er.  

 Kva gjer Nortura i høve utfordringane med emballasje ?Johan forklarte at det vert gjort 
fleire alternative tiltak. 

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

  
 
 
 
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

 Etter griseoppslaget 30. september er det komme lite i frå Nortura si 
side. Kunne vore mata meir ut på nettet.  Svar, Nortura var på banen og 
har sett i verk ein del tiltak rundt forbetring av grisens velferd. Men vi har 
ikkje ført nokon debatt på sosiale medier.  



 Side 2 av 2 

 Markedsfør Norsk mat.  Norsk = ikkje videreforedla i andre land. Viktig at 
bedrifter har etisk gode arbeidsvilkår for ansatte. Etisk gode og 
Miljøvennlig /kortreist. Må være samfunnsbevist i høve CO2 utslepp. 
Norsk produsert kjøtt og grønnsaker er betre i høve CO2 og 
klimaregnskap enn importert kjøtt eller grønnsaker som har reist langt 
 

4 Åpen post/lokale saker 
  

 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Ingen endringer 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 059 Ytre Søre Sunnmøre 
Dato/tid:  19. februar kl. 19.00 Sted: Folkehøgskulen, Ulsteinvik 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styremedlem Johan Narum 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Odd Finnesand 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Oddmund Kvalsvik 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 27 
 

Kvinner: 
5 

Menn: 22 Referent: Odd Finnesand 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg.  

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 ok 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 forventa sparte personalkostander. Hvordan ser det ut? 
 Kjøttproduksjon i forhold til befolkning..trenden virker nå å være at forbruk rødt kjøtt er 

på retur 
 Hva ang kapasitets utnytting på Otta ? 
 Nedskrivings praksis på regnskapsnivå 
 Når vil Otta bli nedlagt ? 
 Blir det  bygd nytt slakteri på Otta 
 Hvorfor ble ikkje lansering av ny bruk av Otta anlegget annonsert tidligere 
 Nedgang i melkeprodusenter, er dette noe Nortura vil merke i form av mer import ? 
 Lager sau/lam, oppfordra til å kjøpe sauekjøtt….men folk vil ikkje ha det ! 
 Utnytting av slaktekapasitet……noe er og må være sesongbasert 
 Telledato…må vekk, fortsett å jobbe med det 
 Mye av soyaimport går til fiskeoppdrett! 
 Utfasing av pelsdyr vil gi næringen en ulempe med slakteavfall, kjøttbeinmjøl?? 

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

  
 
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

  
4 Åpen post/lokale saker 

 Prisløype småfe 
 Livdyr marked 
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5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
Som innstilling 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 060 Volda og Ørsta (uten Velsvik) 
Dato/tid:  17. februar kl. 20.00 Sted: Volda Turisthotell, Volda 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styremedlem Johan Narum 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Eivind Fonn 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Liv Signe   Kvamme 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 33 
 

Kvinner: 
10 

Menn: 23 Referent: Eivind Fonn 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 

Nye kommunegrenser 
Nye kommunegrenser 

5. Valg.  
1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Godkjent 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

  
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

 Kvifor så store prisfjorskjeller ml Folkets kjøttdeig og Gilde? 
 Korleis møter Nortura debatten om import av soya? Soyaproblematikken vil hefte ved 

oss og vi må utvikle altenrative proteinkjelder. Trulig vil dette ta tid, skal vi ta ned 
soyaimporten før vi utvikler alternativ? Det er i såfall krevjande, vi må utvikle nye, 
norske proteinkjelder. 

 Provoserende å sjå reaksjonene fra eigarane rundt Otta-anlegget. Nortura må få lov til å 
rasjonalisere. 

 Kva er samla tap/kostnader  gjennom distribusjon…? 
 Nortura er for defansiv, ein kan ikkje spare seg til fant. Nortura må selje meir. 

 Diskusjon rundt Norfersk og strategiske valg om EMV, svart ut i møtet 
 Nortura må ta ut anlegg der det er mulig 
 Nortura er ikkje flink nok til å forsvare seg i fht kritikken i offentlig media. 

4 Åpen post/lokale saker 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 

 Forslag fra Kretleiar: Kretsmøte Volda/Ørsta ønskjer Hornindal velkommen i kretsen om 
Hornindal ønskjer det. Forslag vedtatt 

 
Etter innstilling 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 062 Eid, Hornindal og Stryn 
Dato/tid:  25. februar kl. 20.00 Sted: Havila Hotell, Hornindal 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styremedlem Bente Roer 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Ingvill Jørgensen 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Ove Bruheim 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 14 
 

Kvinner:
2 

Menn: 12 Referent: Ingvill Jørgensen 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 

Nye kommunegrenser 
Nye kommunegrenser 

5. Valg.  
1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Godkjent – Ove Bruheim vald til ordstyrer. 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Spørsmål om rente-avkastning – kvifor ikkje utbetale dette? 
 Bondens beste og konsernets sitt beste – vanskelig sak 

 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Spørsmål om tilførsler i Midt vedrørande støyen rundt transport. 
 

 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

 Ved nedgang av tilførsler på Otta , kor langt ned må dette gå for at dette 
vert negativt? 

 Livdyrformidlinga kan verte det positive aspekt for Nortura 
  

4 Åpen post/lokale saker 
 Opplevelse av leiing og administrasjon opp mot er at det vert altfor mykje feil og 

desinformasjon. Bør kanskje bli betre på Sosiale media. 
 Grunnen til å ikkje komme med rette opplysningar? 
 Pris på EMV – kontra Gilde – butikker merker pris på ymse måter. 
 Treng å verte betre på kommunikasjon! 
 Spørsmål om vidare produksjon på Otta – kunne kome ut tidlegare og om dette vert 

gjort for å dempe gemyttane. 
 Sauelageret som forsvant – kunne vi gjort noko med dette sjølve og teke innteninga? 
 Offshore-her vert det gjort eit arbeid for å bruke norsk. 
 Er vi gode nok for bonden?  Resultat tilseier ikkje det, vi er allereie for seint ute med å 

gjere det som vi må for å vere konkurransedyktige! 
 Eigarbreva – ullent og rund info, dette er ikkje godt nok for oss eigarar. 
 Kortare brev ein fordel. 
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 Nationen er ikkje bondens avis lenger! 
 Treng nokon i Nortura som kan svare på feil og andre negative ting i presse og sosiale 

media. 
 Har vi redusert på folk på Løren og i administrasjonen nok? 
 Treng å nedskalere for å få vere konkurransedyktige, vi som bønder må kunne gjere 

sjølve det som skal gjerast i f. eks. sauekontrollen. 
 Medlemsbutikker for andre enn medlemar og også kunne bruke nettbutikk? 
 Medlemsbutikk i FK på Eid, er det mogleg?  Bør dette vere opne butikkar for alle?  
 Vi må også hugse at vi er både eigarar og forbrukarar – vi har eit ansvar for å handle i 

dei vanlege butikkane.   
 Styret – har ein vurdert om ein er gode nok opp mot dei store produsentane både i 

distrikta og i dyretette område.  Dette må vi verte betre på. 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
 
Nils Olav Nesje, vald som medlem i valnemnda 
Elles etter innstilling 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 063 Gloppen 
Dato/tid:  26. februar kl. 19.30 Sted: Gloppen Hotell, Sandane 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styremedlem Bente Roer 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Ingvill Jørgensen 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Steinar    Evebø 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 31 
 

Kvinner:
2 

Menn: 29 Referent: Ingvill Jørgensen 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg.  

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Steinar Evebø vald til ordstyrer, innkalling og sakliste godkjend. 

 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Spørsmål om korleis kome opp igjen på 2016 nivå økonomisk – også for å berge 
tilførsel. Treng å nå nivået fort. 

 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Full støtte til struktur-endringar og innsparingar for framtid 
 Nortura sitt ansvar er pris til bonden 

 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

 Kommunikasjon – må bli betre på ekstern informasjon – er skuffa over 
vår kommunikasjonsavdeling. Kan også verte betre internt. 

 Treng å verte klarare på klima på reklame 
 Eierbreva – litt for generelle – treng dei litt meir målretta. 
 Treng å ansette yngre folk for å kommunisere rett og tøft nok. 
 Treng å innrette eigarbreva slik at bonden skal kunne argumentere både 

for merkevare og klima. 
 

4 Åpen post/lokale saker 
 Treng å fokusere på det som er bra, nokon ganger bør ting berre passere. Men vi må 

skape overskriftene sjølve – sette dagsorden. 
 Må verte tøffare utad. 
 Må trykkje hardare på for norsk mat på norsk sokkel – også i eit klimaperspektiv. 
 Spørsmål om utgifter til rådgivarar og demokrati. Men må ikkje strupe inn alt rundt 

eigarmøter og rådgivingsteneste. Treng å halde oppe produksjonen i distrikta og då må 
vi vere tilstades. 

 Spørsmål rundt klima og utslepp. Sau og ku er ingen klimaversting, dette må vi 
overbevise neste generasjon om. 
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 Føler at vi får same info kvart år om Nortura – utviklinga går ikkje fort nok.  Her må vi bli 
flinkare.  

 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Etter innstilling 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 064 Bremanger 
Dato/tid:  25. februar kl. 19.30 Sted: Svelgen Hotell 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Leder i RU Vest  Lidvin Hage 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Johannes Nedrebø 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Olav Myrhol 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 14 
 

Kvinner:
1 

Menn: 13 Referent: Johannes Nedrebø 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 

No Fence - v/Øyvind Mjønerud 
No Fence - v/Øyvind Mjønerud 

5. Valg.  
1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Godkjent 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Spørsmål om transportorganiseringa. Lidvin forklarte. 
 Spørsmål om transportstøtta og denne omlegginga. (Lidvin) Målet med omlegginga er 

at vi som produsentar skal være like fornøgde som før.  
 Sjåførane her i området er veldig pålitlege og serviceinnstilte (Ta med som skryt) 

 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

- Spørsmål om Otta 
- Spørsmål om kjedar og kjedemakt 
- Spørsmål om Pris  
- Spørsmål om EMV 
- Spørsmål om Villsau.  Ynskjer at Økologisk villsau vert merka når det kjem ut i 

butikk. Gjev ros til Nortura for at dei greier å halde styr på alle desse sortimenta 
- Spørsmål om import, importsystemet.  
- Spørsmål om klima. Diskusjon om klima og klimapolitikk.  

 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

Spørsmål om administrasjonskostnader. 
  

4 Åpen post/lokale saker 
  

 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Ingen endring 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 065 Flora 
Dato/tid:  27. februar kl. 20.00 Sted: Inspire, Eikefjorden 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styremedlem Bente Roer 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Arild Grimeland 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Anita Sæther 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 15 
 

Kvinner:
4 

Menn: 11 Referent: Arild Grimeland 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg.  

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
  

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

  
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

  
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 
Bruk meir profilerte kjendiser til markedsføre kjøttet og miljøet. Vi er for dette. 

  
4 Åpen post/lokale saker 

  
Produkta burde blitt merka  lokal opprinelse,noke lignade som tine hadde på 
melkekartonga 
Merkevare og Strategi sak» sent styre « 
Synes Medlemsbutikken er blitt bedre på utvalg og opningstider, men saknar ei 
facebookside/nettside der ein får tips når ein får inn overskuddsvarer og diverse info. 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Etter innstilling 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 066 Jølster, Førde og Naustdal 
Dato/tid:  24. februar kl. 20.00 Sted: Kantina, Førde-anlegget 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styremedlem Jan Erik Fløtre 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Sveinung Søreide 
Øvrige fra administrasjonen:  Johannes Nedrebø 
Ordstyrer: Ola    Kongsvik 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 37 
 

Kvinner:
4 

Menn:33 Referent: Sveinung Søreide 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 

Nye kommunegrenser 
Nye kommunegrenser 

5. Valg.  
1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Ola Kongsvik 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Foredling tilbake på anlegget i Førde? 
 10% av storfe vert importert. 

 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Otta:Har Nortura råd til å miste medlemmer i forhold til Reguleringsordinga. 
 Har det vore anbudsrunde på Nortra inntransport i midtnorge. 

Det vert køyrt på kalkyle ikkje etter anbudsprinsipp.  
 Selskaps- strukturen er ikkje landa i Vest på inntransport. 
 Bør Nortura ha eigne utsal for Gilde og Prior varer i dei største byane? 
 Effektivitetskampen må bekjempast med kortreist mat, friske dyr ol. 

 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 
 
 

4 Åpen post/lokale saker 
 ROS: Utdelt 7 Fat og 2 Krus 
 Viktig å styrke økonomien i korn produksjonen. Styrke kanaliserings politikken. 

 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
Ingen endring. 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 067 Askvoll 
Dato/tid:  26. februar kl. 20.00 Sted: Askvoll Fjordhotell 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Leder i RU Vest  Lidvin Hage 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Tonje Heggertveit 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Jørgen    Wik 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 12 
 

Kvinner:
2 

Menn: 10 Referent: Tonje Heggertveit 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg.  

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Godkjent 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

  
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Tror man at man greier å holde på tilførslene på jæren om man fjerner noen anlegg der 
nede. Fatland er sterk i det område. Hva vinner/taper må være med i vurdering når det 
vurderer struktur. 

 Det litt triste tall og skremmende å høre på. Blir litt usikker.  
 Telledato når vi har registrert dyrene i alle mulige kontroller, bør være unødveldig. Bør 

jobbes med å få dette vekk. 
 Prognoser, er det vanskelig å treffe? Dette har noe med marked og trender som kan 

påvirke. 
 
 
 
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

  
4 Åpen post/lokale saker 

  
 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
 
Etter innstilling 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 068 Storehesten  (Fjaler, Gaular, Solund, Hyllestad og 

Høyanger nord) 
Dato/tid:  26. februar kl. 20.00 Sted: Sande Kro og Hotell, Sande 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styremedlem Jan Erik Fløtre 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Johannes Nedrebø 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Per Magnar Sognnes 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 27 
 

Kvinner:
4 

Menn: 23 Referent: Johannes Nedrebø 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 

Nye kommunegrenser 
Nye kommunegrenser 

5. Valg.  
1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Godkjent 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Komenterte at det er mange som ventar på å få både renteinntekter og utbetaling av 
medlemskapital. JEF forklarte. 

 Øren: Kommenterte at kvar gong det vert lagt ned slakteri skal ein spare pengar. 
Forventar at dette syner att på botnlinja og evt etterbetaling 

 Spørsmål om reduksjon i administrative stillingar. JEF forklarte.  
 Eli synst det var trist med nedlegging av Otta.  
 Erlend B.Fossen. Otta-anlegget. Nedlegging av slakt og oppstart av produksjon.  JEF 

forklarte at det no vert produsert hundemat m.m for å dekke opp manglande produksjon 
på Frei 

 Grim Erik, sikkert fornuftig med nedlegging av Otta. Det som er feil, er måten og 
informasjonen som vert gitt, som er gjort på ein klønete måte.  

 Sakna også litt motkamp i sosiale media om klimapolitikk og miljø 
 Fauske: Begrepa rødt og kvitt kjøtt går om ein anna.  Vi ser og ei flytting av 

produksjonen, vert flytta i sentrale område 
 Klimadebatten er komt for å bli. Det er viktig å komme inn på arenaen på ein god og 

ærleg måte. Og at kanaliseringspolitikken kjem meir på banen att. 
 Gilde og Prior må  haldast 100% Norsk.  
 Fauske. Der er så mange ting som slår det andre i hel, til dømes ytelse kontra miljø 

m.m..   
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Spørsmål om prisnedgong på kjøtt. JEF forklarte. 
 Mykje av det vi leverer går inn til egne merkevarer. 
 Diskusjon på korleis engrosprisen og målprisen JEF 
 Diskusjon om fordelinga på tilskot og kjøtpris av inntekta på sau.  
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3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

 Øren. SAP er heilt ræva.  Medlemsenteret, henting av dyr. Henta 
mellomkalv ei veka og andre storfe veka etter.  Kor er planlegginga 
Daniel. Johannes forklarte at det ikkje er sikkert dei slakta mellomkalv 
alle veker.  
 

4 Åpen post/lokale saker 
 Ynskjer å behalde kretsen som vi har no 
 Fauske – slakteklasse lam slakta første veke i september. Mistenker at ein er spesielt 

strenge på klassinga tidleg i sesongen. Johannes forklarte 
 Prisløypedisikusjon. Meiner at ein må sjå på om prisløypa kan flatast ut noko meir frå 

veke 36-36  fram til og med veke 38.  
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Ingen endringer 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 070 Masfjorden, Gulen, Høyanger sør 
Dato/tid:  25. februar kl. 20.00 Sted: Brekkestranda Hotell 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styremedlem Jan Erik Fløtre 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Tonje Heggertveit 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Bjarte Myren 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 26 
 

Kvinner:
3 

Menn: 23 Referent: Tonje Heggertveit 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg.  

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Godkjent 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Hvorfor pris på Norsk skinn gikk ned? Etterspørselen gikk noe ned. 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Bilene må ikke bli for store. De kommer ikke inn på tunet lenger. 
 Butikkene spekulerer kanskje litt med at de reklamerer for at det er tomt for gilde for å få 

selge EMV produkter.  
 Blitt mye utmelding av medlemmer etter Ottasaken? Det er noe, men noen har meldt 

seg inn igjen. Det har vært stor politisk engasjement i dette.  
 Klima og kjøttskam, burde hatt noen influensere som snakket vår sak. 
 Ansatte gjør en god jobb for oss. Facebook er bare oppgulp og ikke seriøst medium. 
 Viktig at Nortura er klar på hva som er oppgavene til Nortura. 

 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

  
4 Åpen post/lokale saker 

 Ikke alle har fått med seg at de skal ødelegge gamle elektroniske merker på innkjøpte 
småfe. 

 Telefoni – savner å komme rett til Førde. 
 Positiv med kontakt og sms før levering, noen mener dette er litt mye. 
 Vanskelig å få tak i rett person- telefoni 
 Problemer med innmelding på angusavtale når det er 50% kryssninger. Må ringe inn og 

da har det vært opplevd at det ikke har blitt rett. 
 Savner å kunne utvide en innmelding, blir fort lagt på forskjellige uker. 
 Vil ha beskjed ves utsett levering – dette blir for krevende. Vi må kunne utnytte 

avtalerommet. 
 Bruke egenerklæring ved spesielle tilfeller og ved bytting av dyr. 
 Positiv tilbakemelding på service da en produsent skulle ha et skinn i retur som han ikke 

hadde merket. Dette hadde vi greid å fikse for han. 
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 Få en enklere tilgang til aktuelle skjema, gjerne på min side med link til hvor skjemaene 
ligger. Sjåfører har skjema om man plutselig skulle trenge og ikke har dette. 

 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Etter innstilling 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 071 Indre Sogn 
Dato/tid:  27. februar kl. 20.00 Sted: Lyngmo Leirstad, Hafslo 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styremedlem Jan Erik Fløtre 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Johannes Nedrebø 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Lise Elvagjeng 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 61 
 

Kvinner:
16 

Menn: 45 Referent: Johannes Nedrebø 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 

Nye kommunegrenser 
Nye kommunegrenser 

5. Valg.  
1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Godkjent 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Kva er SAP. JEF forklarte 
 Spørsmål om investeringar. JEF forklarte Fabrikkar, robotar, ny teknologi m.m. men vi 

er avhengige av å ha musklar til å investere på. 
 Per Hilleren seier at det er positive tal ein kjem fram med, føler at ein har fått eit 

konsernstyre som tek tak i problema og held no på å få effekt av tiltaka, 
 Otta-anlegget. Fatland jobbar med å få til slakting på Otta. Er det rett ? Ja dei jobbar 

med det. Kva som vil skje er usikkert. Det vert no Hundematproduksjon og foredling av 
lokalmat (Arne Brimi).  Dei held på med eit nytt produkt som kjem på plass i løpet av 
året.  

 Lise. Det at ein no produserer for Rema med Gildemerket er det merkevare? Ja 
 Dei seier at kjedene har stor makt. Men, det er jo forbrukaren som har makt. Etterspør 

vi  Gilde i butikk, så vil det ta seg opp 
 Kva prissjikt ligg Nortura på ut til kjedane i høve våre konkurrentar 
 Litt diskusjon omkring miljø. Per, det viktig at vi no kan samle oss om å komme på 

arenaen samstemt i Samvirkefamilien mot feilinformasjon få miljøbevegelsen, 
 Kommentar vedrørande effektivisering av skjæreanlegg. JEF forklarte 

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Per: Styret har gjort ein god jobb i samband med Otta nedlegginga 
 Hurthi: dreg ein parallell til anlegget på Lillesand, JEF på Lillesand fekk Jens Eide ta 

over Nortura anlegget.  På Otta må andre aktørar bygge nytt 
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 
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4 Åpen post/lokale saker 
 Innmeldt sak til Kretsmøte om å endre på lokalitetar med kretsmøte og større møter. 

Lise Elvagjeng la fram forslaget. Vedtak: Er einige om å ha dei større møta på Lyngmo 
fortsatt 

 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Ingen endring 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 072 Vik og Balestrand 
Dato/tid:  26. februar kl. 19.30 Sted: Blix Hotell, Vik 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Nestleder i RU Helene S. Bødtker 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Karluf Håkull 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Jon O.   Nummedal 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 22 
 

Kvinner:
2 

Menn: 20 Referent: Karluf Håkull 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 

Nye kommunegrenser 
Nye kommunegrenser 

5. Valg.  
1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Jon O Nummedal OK! 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Nortura kan ikkje levera.. den vil eg ikkje høyra. Ta dette med kjedene når dei har bestilt 
forlite 

 ER det strategi for grasfora kjøtt.. er dette noko Nortura bør sate på 
 Kvifor forteller me at det er berre 20% av importert soya som går til dyrefor.. resten til 

oppdrett .. fortell dette ut.. 
 Totalbilde ressursutnytting må ein få fram.. kva blir alternativet om ein ikkje utnytter 

dette til kjøttproduksjon 
 Sikkerheit med å ha skjering på fleire anlegg .. er gjerne litt lurt.. 
 Kutt kostnader auke omsetningen per ansatt 
 Nortura er ikkje sidrompa og trege ..mykje er gjort men kanskje har det gått for seint 
 Ved endringar .UT MED INFO etter kvart.. (Transport) 
 Prøveordning for topptilsette i Notura for og sjå om dei duger.. (Prøvetid) 
 Er ikkje fornøyd med svar på auke i lederlønningane til toppane i Nortura. Ber om eit 

betre svar her! Sjå mail som Helene har fått.. 
 Kor kan eg finne ut om det er Nortura eller andre som har produsert EMV varer. Skulle 

vert ein plass på nettet eg fann dette.. 
 Vil ha auka tolla på import kjøtt (Klima toll!) 
 Lett utlasting på storfe samlasting på storfe (storfering) 
 Samarbeid i dalføre; øyar for felles levering .. sjå om ein kan her få til storfesamarbeid 

om levering og felles puljetillegg 
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 
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4 Åpen post/lokale saker 
 Om Balestrand/Vik fortsatt skal vara ein krets? Per i dag er dette det beste alternativet.. 

er heller ikkje kome inn forslag på endring. 
 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 

Val etter innstilling! 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 073 Aurland, Lærdal og Årdal 
Dato/tid:  25. februar kl. 20.00 Sted: Mariannes Bakeri& Kafe, Aurland 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Nestleder i RU Helene S. Bødtker 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Karluf Håkull 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Anders    Haugen 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 31 
 

Kvinner:
7 

Menn: 24 Referent: Karluf Håkull 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg.  

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Anders Haugen OK 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

  
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Rettsaka blei ein stor smell her gjekk mange mill…gå ikkje inn på dette fleire gonger.. 
 Kvifor går prisen på kjøtt berre på ned.. kvifor klarer me ikkje å løfte den? 
 Ligg på underdekning i produksjonen.. 98-99%? på markedsdekkning.. 
 Behold merkevarene!  
 Gilde skal vere ei vare med høg kvalitet og rett pris… 
 Kor lenge går det før kjedene overtar alt 
 Et Norsk.. 
 Klimakur.. Nortura må vera på banen her eller blir dette ein katastrofe for rødt 

kjøtt..fortell om beite via drøvtyggar og kva som er best og gir minst utslepp! 
 Reknemåtar for utslepp.. utslepp frå husdyr—binding i gras og beite.. 
 ER ikkje lurt å ta ned prisen…blir berre stordriftsfordeler. 
 Lojaliteten minkar når ledarlønningane berre stig fleire har meir enn statsministeren 
 Er det blitt ein grådighetskultue i Nortura? 
 Vil ein få utbetalt kapital konto etter at du sluttar 
 Renta borte med eit pennestrøk 
 Rett prising av slakt av lam .. Er det rett pris til bonde for lam som blir klassa i P 

gruppa? 
 Forsvinner altfor mange lam som skal til Nisje eller retur i Førde Reidun Bjørgum  

 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

  
4 Åpen post/lokale saker 

  
 
 



 Side 2 av 2 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Etter innstilling 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 074 Bergen og omland – Fellesmøte med 75 
Dato/tid:  17. februar kl. 19.30 Sted: Felleskjøpet Haukås, Åsane 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Leder i RU Vest  Lidvin Hage 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Ingvill Jørgensen 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Jostein Gaassand 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 32 
 

Kvinner:
5 

Menn: 27 Referent: Ingvill Jørgensen 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg.  

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Godkjent – Gerd Karin vald til ordstyrar. 

Gerd Karin ønska velkomen og innleia til møtelyden. Ba om at alle orienterte kretsleiarane om 
brukarskifter og andre ting som er viktige for bonden ute på bygda. 

  
2 Årsmelding og regnskap 

Kommentarer og synspunkter: 
 Spørsmål om avsetningar for fond for vurderingsforskjellar. 
 Må vi frykte for at medlemskapitalen vil verte tapt? 

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Viktig å få ut info som plansjen om skjæring storfe før nedlegginger 
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

 Kva har SAP kosta til no? 
 Treng info om transport – kva, kvifor og korleis. 
 Større biler, vert det vanskeleg – nokon som har innspel på det? Ingen. 
 Prising i butikk – når butikken sjølv priser sine varer, og politikere ikkje 

spelar på lag, dette er vanskeleg. 
 Forstår at dei på Otta blir frustrerte når vi sparer inn på å legge ned og så 

brukar vi alt dette og mykje meir på SAP. 
 Marknadsandeler på landet på raudt kjøt – treng info om dette opp mot 

det å vere marknadsregulator og kva nivå ein må ha. 
 Veldig fornøgd med at ein gjekk tilbake til 5 vekers innmelding storfe 
 Viktig at vi ser at det er ei endring i haldningane våre som eigarar, men 

trist å sjå utviklinga vedr. merkevarene våre. Nortura er bra, og vi må sjå 
på alt det som er bra! Og ikkje berre snakke om det som ikkje er bra. 
Treng å utfordre kjedene med blant anna nettbutikkar og store 
kjøtbutikkar i dei store sentra. Og at raudt kjøt er feil å ete, dette er fælt. 



 Side 2 av 2 

Vi må trigge stoltheit og vere framtidsretta. 
 Pris på lammekjøt er for lavt, og for mykje ligg på fryselager. Treng å 

omsette sauekjøt på eit anstendig prisnivå!  Bør vi få opp priser slik at vi 
ikkje berre henter slakt i grisgrendte strøk, men må ha tilførslar i dei 
tunge områda.  Eigarbrev – god lesing nokon gonger og nokon gonger 
vert eg forbanna. Har sendt mail med spørsmål inn, men har ikkje fått 
svar enno.  Det må eg få.  Nils Inge Hitland. 

  
4 Åpen post/lokale saker 

Nye kommunegrenser 
 

 Vedtak: Om Fusa vil kome inn i kretsen Bergen og omland som del av Bjørnafjorden 
kommune, er dei velkomne inn i kretsen. 

 
Naudslakt – skal dette forsette slik det er no? Bilen frå Voss ville ikkje kome til 
Nordhordland, bil måtte kome frå Førde. 
Kvar skal vi ringe for heiekøyring – slakteriet eller det nye transportselskapet? Som før. 
Ulltilskotet – kva skjer her? Forhandlingar med EU enno. 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Etter innstilling 
 
Eivind Myrdal frå valkomiteen snakka om at det er viktig å være kry av å være tillitsvald i 
samvirkebedrifter, og sa at dette bør ein seie ja til om ein vert spurd. 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 075 Osterøy – Fellesmøte med 74 
Dato/tid:  17. februar kl. 19.30 Sted: Felleskjøpet Haukås, Åsane 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Leder i RU Vest  Lidvin Hage 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Ingvill Jørgensen 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Gerd Karin Njåstad 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 32 
 

Kvinner:
5 

Menn: 27 Referent: Ingvill Jørgensen 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg.  

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Godkjent – Gerd Karin vald til ordstyrar. 

Gerd Karin ønska velkomen og innleia til møtelyden. Ba om at alle orienterte kretsleiarane om 
brukarskifter og andre ting som er viktige for bonden ute på bygda. 

  
2 Årsmelding og regnskap 

Kommentarer og synspunkter: 
 Spørsmål om avsetningar for fond for vurderingsforskjellar. 
 Må vi frykte for at medlemskapitalen vil verte tapt? 

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Viktig å få ut info som plansjen om skjæring storfe før nedlegginger 
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

 Kva har SAP kosta til no? 
 Treng info om transport – kva, kvifor og korleis. 
 Større biler, vert det vanskeleg – nokon som har innspel på det? Ingen. 
 Prising i butikk – når butikken sjølv priser sine varer, og politikere ikkje 

spelar på lag, dette er vanskeleg. 
 Forstår at dei på Otta blir frustrerte når vi sparer inn på å legge ned og så 

brukar vi alt dette og mykje meir på SAP. 
 Marknadsandeler på landet på raudt kjøt – treng info om dette opp mot 

det å vere marknadsregulator og kva nivå ein må ha. 
 Veldig fornøgd med at ein gjekk tilbake til 5 vekers innmelding storfe 
 Viktig at vi ser at det er ei endring i haldningane våre som eigarar, men 

trist å sjå utviklinga vedr. merkevarene våre. Nortura er bra, og vi må sjå 
på alt det som er bra! Og ikkje berre snakke om det som ikkje er bra. 
Treng å utfordre kjedene med blant anna nettbutikkar og store 
kjøtbutikkar i dei store sentra. Og at raudt kjøt er feil å ete, dette er fælt. 



 Side 2 av 2 

Vi må trigge stoltheit og vere framtidsretta. 
 Pris på lammekjøt er for lavt, og for mykje ligg på fryselager. Treng å 

omsette sauekjøt på eit anstendig prisnivå!  Bør vi få opp priser slik at vi 
ikkje berre henter slakt i grisgrendte strøk, men må ha tilførslar i dei 
tunge områda.  Eigarbrev – god lesing nokon gonger og nokon gonger 
vert eg forbanna. Har sendt mail med spørsmål inn, men har ikkje fått 
svar enno.  Det må eg få.  Nils Inge Hitland. 

  
4 Åpen post/lokale saker 

Nye kommunegrenser 
 

 Vedtak: Om Fusa vil kome inn i kretsen Bergen og omland som del av Bjørnafjorden 
kommune, er dei velkomne inn i kretsen. 

 
Naudslakt – skal dette forsette slik det er no? Bilen frå Voss ville ikkje kome til 
Nordhordland, bil måtte kome frå Førde. 
Kvar skal vi ringe for heiekøyring – slakteriet eller det nye transportselskapet? Som før. 
Ulltilskotet – kva skjer her? Forhandlingar med EU enno. 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Etter innstilling 
 
Eivind Myrdal frå valkomiteen snakka om at det er viktig å være kry av å være tillitsvald i 
samvirkebedrifter, og sa at dette bør ein seie ja til om ein vert spurd. 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 076 Radøy, Austrheim og Fedje 
Dato/tid:  19. februar kl. 20.00 Sted: Smiths Møte og selskapslokaler 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Leder i RU Vest  Lidvin Hage 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Ingvill Jørgensen 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Frank  Kvammen 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 18 
 

Kvinner:
2 

Menn: 16 Referent: Ingvill Jørgensen 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 

Nye kommunegrenser 
Nye kommunegrenser 

5. Valg.  
1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Godkjent – Asgeir Nøttveit vald til ordstyrar 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

  
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 
 
 
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

 Spørsmål om inntransporten og konfliktnivå og om at Veland ikkje kjenne seg att vedr. 
eigarskap i nye selskap (ref. møte i Knarvik i går). 

 Spørsmål om område og kven som skal køyre i vårt område. 
 Kanskje bør dette avklarast om ting ikkje synes rett for transportør. 
 Nye biler for storfe i 2 etasjer – dette kan ikkje brukast her på Vestlandet med lave 

tuneller. 
 Mykje diskusjon om praktisk utføring av inntransporten. 

 Er det vegring frå transportørane som gjer at ein ikkje er på plass med 
selskapsstrukturen? 

 Vi har eit ansvar som eigarar å fortelje våre kjente at dei må kjøpe 
bonde-eigde varer som Gilde etc. 

 Nortura har vorte altfor stort. 
 

4 Åpen post/lokale saker 
 Utsalg av merkevarer – eigne med f. eks Gilde – vert dette vurdert? 
 Naudslakter – under press? Fungerer dette rett? Må takast tak i! Feil med bakvakt i 

Førde og ikkje nærmare her. 
 Høyrer aldri at en går ut til forsvar mot klimaforkjempere og dei som ikkje vil ete kjøt. 
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 Bonden blir teken og må betale for dette – korleis kan dette endrast? 
 
Nye kommunegrenser: 
Ingen endring 
 
 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Etter innstilling 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 077 Meland, Lindås, Modalen og Eidslandet 
Dato/tid:  18. februar kl. 19.30 Sted: Hagelia Matstove, Knarvik 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Leder i RU Vest  Lidvin Hage 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Ingvill Jørgensen 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Reidar    Kallestad 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 49 
 

Kvinner:
7 

Menn: 42 Referent: Ingvill Jørgensen 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 

Nye kommunegrenser 
Nye kommunegrenser 

5. Valg.  
1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Godkjent – Reidar Kallestad vald til ordstyrer 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Forandringer på transporten i vårt område? Endringar i selskapsstrukturen 
 Skal Nortura sette høgare pris på heiekøyring? Viktig at det fungerer med heimekøyring 

frå fjellet. 
 Redd for at større transportselskap kan gi dårlegare tilhøyrigheit for bonden. 

 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Kva med 8-timers regelen – vert denne ståande? 
 I avisa i dag er det fokus på at ein tilsett har fått 60% lønsauke, når det er lønsfrys? 
 Har ein salsfolk ute i butikkane? Mange butikkar har EMV i Gilde-profilering.  
 Innspel på at vi treng Gilde-butikkar i store sentra. Også for heilt slakt. 
 Rett plassering for Medlemsbutikken i Olsvik? 
 Kva med transportkostnadane på retur – og kva med CO2 når dei fleste må køyre langt 

for å hente? 
 

 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

 Maten forureinar minst ved lokal produksjon. 
 Treng å få tilbake kanaliseringspolitikken på ein betre måte. 
 Må få fram bodskapen om heilskapen rundt mat.  
 Dette må inn i strategien rundt Nortura, og bruke dei gode folka. Dette 

må inn i planane fremover. 
 Treng å ha balanse mellom antal anlegg og skjering/slakting for å halde 

på produsentane. 
 Viktig å ha respekt for demokratiet. 
 Må få bort feil med merking som koster fellesskapen pengar. 



 Side 2 av 2 

4 Åpen post/lokale saker 
Nye kommunegrenser 

 Vedtak: Krets 76 er velkomen inn i denne kretsen om dei ynskjer det. 
 
Naudslakt – grensekonflikt mellom dei som køyrer?  
Har hatt negativ oppleving med naudslaktar ein gong – men no må vi ha flytande grenser 
Viktig å behalde sjåførane vi har, og dessutan fungerer kadavarhentinga veldig godt. 
Veldig bra info rundt henting. 
Kjempejobb frå sjåfører og Nortura i småfesesongen. 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Etter innstilling 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 078 Voss og Vaksdal – fellesmøte med 79 
Dato/tid:  24. februar kl. 20.00 Sted: Park Hotell Vossevangen 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styreleder Trine H. Vaag 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Karluf Håkull 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Leif Lirhus 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 39 
 

Kvinner:
6 

Menn: 33 Referent: Karluf Håkull 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 

Nye kommunegrenser 
Nye kommunegrenser 

5. Valg.  
1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Kåre Olai Solheim Godkjent 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Renta til bonde den samme som Nortura får for pengene. Må betalast ut.. rente til 
eigarane for kapitalskontoen  

 Dei som har lagt ned (avslutta drifta) og ikkje får ut pengane er det mest tap for! 
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Pass på transporten.. har mykje kjøring til sommarbeite ..blir det tatt høyde for dette i 
planlegging av transport i framtida? 

 Det må vara tilgjengeleg transport/dyretransport på Voss.. 
 Kor myke har Herland kosta? Veit nokon det? Var det smart å bygge dette anlegget? 
 Kor mange har gått frå Nortura etter nedlegging av Otta.. svar mellom 3 og 5% 
 Når er smertegrensa for Nortura sin rolle som marknadsregulator? 
 Har Nortura påvirkning på utsalgsprisen i butikk? 
 Dyr ikkje meldt inn på individnr. Sandeid må stille krav til bonden.. 
 Feil merker, OS ID må skjerpe seg.. bonden kan ikkje ta ansvar for alle feil.. 
 Kor blir det av storferådgivaren frå Nortura? 
 Mange har ikkje høyrt noko etter at dei blei medlemmer i Nortura 

 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

  
4 Åpen post/lokale saker 

 Ingen diskuterte saker i møte. 
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5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Etter innstilling 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 079 Eidfjord, Ulvik og Granvin – Fellesmøte m 78 
Dato/tid:  24. februar kl. 20.00 Sted: Park Hotell Vossevangen 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styreleder Trine H. Vaag 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Karluf Håkull 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Kåre Olai   Solheim 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 39 
 

Kvinner:
6 

Menn: 33 Referent: Karluf Håkull 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 

Nye kommunegrenser 
Nye kommunegrenser 

5. Valg.  
1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Kåre Olai Solheim Godkjent 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Renta til bonde den samme som Nortura får for pengene Må betalast ut.. rente til 
eigarane for kapitalskontoen  

 Dei som har lagt ned (avslutta drifta) og ikkje får ut pengane er det mest tap for! 
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Pass på transporten.. har mykje kjøring til sommarbeite ..blir det tatt høyde for dette i 
planlegging av transport i framtida? 

 Det må vara tilgjengeleg transport/dyretransport på Voss.. 
 Kor myke har Herland kosta? Veit nokon det? Var det smart å bygge dette anlegget? 
 Kor mange har gått frå Nortura etter nedlegging av Otta.. svar mellom 3 og 5% 
 Når er smertegrensa for Nortura sin rolle som marknadsregulator? 
 Har Nortura påvirkning på utsalgsprisen i butikk? 
 Dyr ikkje meldt inn på individnr. Sandeid må stille krav til bonden.. 
 Feil merker, OS ID må skjerpe seg.. bonden kan ikkje ta ansvar for alle feil.. 
 Kor blir det av storferådgivaren frå Nortura? 
 Mange har ikkje høyrt noko etter at dei blei medlemmer i Nortura 

 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

  
4 Åpen post/lokale saker 

 Ingen diskuterte saker i møte. 
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5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Etter innstilling 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 080 Odda og Ullensvang 
Dato/tid:  27. februar kl. 19.00 Sted: Hardanger Hotell 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Ingen tillitsvalde på grunn av sjukdomsforfall 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Einar Risnes 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Helge J   Reisæter 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 8 
 

Kvinner: 
1 

Menn: 7 Referent: Einar Risnes 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 

Nye kommunegrenser 
Nye kommunegrenser 

5. Valg.  
1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Godkjent 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Viktig å fortsette arbeidet med å skape bedre resultater 
 Positivt å se forbedringer/resultater av forbedringsarbeid. 
 Spørsmål rundt lederlønninger og oppslag i Nationen, er det verdt det? 

 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Kan dokumentasjon og lokal tilknytning brukes for å øke salget? 
 Bekymra for utviklingen på merkevaren Gilde. 

 
 
 
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

 Savner større opplevd tildtedeværelse i området, spesielt for å kapre nye leverandører. 

 Kunne en bruke folk aom alt er Nortura ambassadørermer/bedre (finnes en i denne 
kretsen)? 

4 Åpen post/lokale saker 
 Kretsen er åpne for endring av kretsgrensene uten å vere konkretef.eks å gå saman 

med Jondalen. 
 Uformelt og informativt møte 

 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Ingen endringer. 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 081 Jondal og Kvam 
Dato/tid:  19. februar kl. 19.30 Sted: Tørvikbygd Bedehus 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Nestleder i RU Helene S. Bødtker 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Per A. Landa 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Olve Neteland 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 21 
 

Kvinner:
4 

Menn: 17 Referent: Per A. Landa 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 

Nye kommunegrenser 
Nye kommunegrenser 

5. Valg.  
1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Ordstyrer Olve Neteland, innkalling og sakliste godkjent 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Flinke sjåfører som køyrer i dette området. 
 Skummelt med slaktefrie dager på slakteriet i Sandeid 
 Merkelig med korleis storfeprisen er justert gjennom året? 
 Kjøtte som er importert er meir fare for klima enn lokalt produsert kjøtt 
 8 timersregelen på inntransport er det fare for at denne blir regulert ned? 
 Blir den lovde rasjonaliserings gevinsten tatt ut? Dette må kommuniseres ut i etterkant 
 Skepsis på at Otta anlegget skal legges ned? 
 Må effektisera, bonden må få høgast mulig pris. 
 Lønnsfrys i 2018 kor mykje har lønnsveksten vore i 2019. 
 Nortura er markedsregulator, dette er ei utfordring. 
 Forbruker er ikkje opptatt av klima, kun pris 
 Samarbeid med private slakterier angåande samslakting? 
 Veldig bra med nytt medlemssenteret som tar telefonen 
 Forståelse om frustrasjonen i Facebook, dårlege tilbakemeldinger på saker som blir tatt 

opp på kretsmøtene 
 Salg av sau, god respons på tv innslag. Samme taktikk skulle Nortura brukt? 
 Asko styrer varer, får ikkje Gilde varer ut i butikken 
 Coop burde kjøpe meir Gilde varer  
 Stjerneavtale med kjedene ang. lager er denne forbedret? 

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 
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3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

  
4 Åpen post/lokale saker 

 Medlemsbutikken i Voss, kva skjer når ansatte er sjuk og ikkje avløysar 
 Omsetning på medlemsbutikk Sandeid/Voss går desse i pluss 
 Fokus på opplasting av slaktebiler kva kan leverandøren gjera for å letta opplasting av 

dyr 
 NB gi beskjed når der er forandring på leveranse enten meir eller mindre 
 Andel på storfe innmeldt på avtale 

 
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
Ingen forandring på valget 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 082 Fusa, Samnanger, Tysnes, Ølve, Varaldsøy og 

Hatlestrand 
Dato/tid:  20. februar kl. 20.00 Sted: Helland Hogst, Heiane Industriområde, 

Eikelandsosen 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Leder i RU Vest  Lidvin Hage 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Per A. Landa 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Stein Olav   Hauge 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 15 
 

Kvinner: 
1 

Menn: 14 Referent: Per Landa 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 

Nye kommunegrenser 
Nye kommunegrenser 

5. Valg.  
1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Ordstyrar Stein Olav Hauge 
 Innkalling og sakliste godkjent 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 SAP blir dyrare enn 1 milliard? 
 Kor mykje leverer Nortura av EMV? 
 Korleis er kostnadane med å produsere Gildevarer kontra EMV? 
 Er det mulig å selge Gildeprodukter på egne butikker/nettbasert? 
 Er Nortura ein topptung organisasjons? Blir 20% tatt på rett plass? Burde vore tatt 

høgare oppe? 
 Burde vore ein plansje på indre kostnader i Nortura på kretsmøte 
 Kvar var utslaget med nedgangen ifrå 2016 til 2017? Hærland? 
 Nortura burde kome med ny plan for Otta tidlegare? 
 Viktig at Veland er med i framtida 
 Litt meir «sexy» stemme på telefonsvarerer 
 Kvifor klarer ikkje Nortura å levere meir til EMV? 
 Transportstøtte berre til Nortura? Eller til private også? 
 Mottaksplikt på egg? Kan ein starte opp med eggproduksjon nå? 
 Er det aktuelt å få\ meir virkemidler for å få eggproduksjonen i balanse (få staten med 

på laget?) 
 Får ein lov til å eksportere egg lenger? 
 Burhøns overgang til frittgående. Kjedene bestemmer alt. 

Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

  
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 
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4 Åpen post/lokale saker 
  

 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Etter innstilling 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 083 Kvinnherad 
Dato/tid:  17. februar kl. 19.30 Sted: Omvikdalen Skule 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styremedlem Tone Steinsland 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Britt Randi Stokkevåg 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Kjetil    Mehl 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 14 
 

Kvinner:
2 

Menn:12 Referent: Britt Randi Stokkevåg 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 

Nye kommunegrenser 
Nye kommunegrenser 

5. Valg.  
1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Ok 

k Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

  
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

- Fatland er EMW leverandør og importerer mykje. Betyr det at det kan finnast 
utanlandsk kjøtt i EMV produktene? 

- Kva er det som gjer at me har så stor overkapasitet på skjering av storfe? 
- Pris på sau er låg. Korleis kan me hadtere dette utad?  Blir sint av snakket om 

berekraft når fokuset er på miljø i landbruket. Fakta er ikkje interessant. FB 
kommentarar er destruktive. 

- Bekymring at det er så mange som heng seg på i sosiale medier om Nortura 
- Korleis har prosessen med dei ansatte på Otta vore? 
- Korleis kunne det «ta så av» på Otta dersom informasjonen i starten var bra? 
- Kva med alle spørsmåla ift Rudshøgda i sosiale medier  
- Kva om Otta ikkje vart nedlagt og det hadde gått gale om nokre år. Då hadde me 

sannsynlegvis blitt skulda for å ikkje ha ryggrad. 
- Det var mykje bråk når det vart lagt ned i Granvin også, men ser det jo i ettertid 

at det var nødvendig. 
- Er det snakk om Sandeid ift struktur? 
- Trur det er farleg å legge ned Sandeid då det er nær Fatland. Strategisk er det 

viktig å ta vare på den fabrikken. 
- Medlemskapital; har vore mykje diskutert om folk som ikkje får ut pengene sine 

når dei slutter med drifta. Ein ting er å ikkje få dei ut, men verre er det at dei 
ikkje får svar på sin forespørsel. Alle må få svar! 
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- Når nokon bygger ut eller nytt er Fatland svært aktiv, men Nortura er mindre til 
stades. 

- Uryddig med livdyr når noko blir styrt på Forus og noko på Sandeid. I tillegg er 
det for personavhengig. 

- 7 vekers avtale blir oppfatta negativt. 
- Dersom Nortura ikkje klarer seg vil ikkje Fatland halde prisen oppe. 
- Fatland improterer mykje. Dei tener nok mykje på import. 
- Det har vist seg at det ikkje er enkelt å starte opp nytt anlegg 
- Ein samvirkebedrift kan ikkje gjere forskjellar på bøndene, men det kan Fatland, 

og då kjøper dei store sentrale bønder. 

Nortura har mottaksplikt. I Sverige har samvirket kolapsa og i 2018 fekk dei ikkje 
levere då det var krise med for lite fòr. 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

  
4 Åpen post/lokale saker 

 Krinsen i Kvinnherad er liten og infrastrukturen er no betre. Kanskje me skal slå 
oss saman med Ullensvang og kanskje Jondal? 

 Det er snakk om at det er store avstandar og at me fjerner oss frå medlemmene. 
 Samanlignar med FK. Dei har heller ikkje større møter 
 Me som eigarar er forplikta til å gjere det mest mogleg kostnadseffektivt 
 Saka må diskuterast men treng kanskje ei modningstid. 
 55 medlemmer i området og 12 som kom på møtet i fjor. 
 Ønsker at dei som skal på møte i Kvam tek saka med seg og inviterer  
 Ved bytte av dyr kjem det ut ein svært defus sms. Det bør endrast slik at 

bøndene slepp å ringe inn for å sjekke dette. 
 Bør legge press på MT om å redusere tida for å sjekke MKI rapport ved skifte av 

dyr. 
 Tore Eik rådhuset i Kvinnherad kan kanskje hjelpe Nortura å få ut info på fb? 
 Nortura er for defansive, klarer ikkje å fange opp nye/generasjonskifte. 
 Bøndene er lojale og fornøgd med Fatland. Enkelte har nærast eit religiøst 

forhold til Fatland 

Gjengen på møtet er svært nøgde med våre sjåførar. Trivlege og rolige både med folk og 
dyr. Sjåføren er ansiktet utad. 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
Valet vart slik som valkommiteen hadde føreslått. 
Kjetil mehl opplyste om at kona overtek drifta slik at det kan vera problematisk at han 
som ikkje på papiret har drift vert i velnemda. Møtet var enig om at Kjetil kan vera i 
valkomiteen. 
Kjetil blei takka av som kretsleiar. 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 084 Etne og Vindafjord 
Dato/tid:  18. februar kl. 19.30 Sted: Kantina, Sandeid-anlegget 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styremedlem Tone Steinsland 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Per A. Landa 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Sjur    Åkra 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 36 
 

Kvinner: 
1 

Menn: 35 Referent: Per Landa 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg.  

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Godkjent 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Kommentar om nytt telefonsystem – får tilbakemelding frå medlemssenter om at dei 
ikkje er jobb på Sandeid. Når dei får tak i Sandeid er dei på jobb!  

 EMV kjøtdeig – prisforskjell til Gilde kjøtdeig er for stor 
 Fallskjermer på 40 mill som ikkje er utløyst i Nortura 
 Var kun 85 gr. Kjøt i eit Fjordland-produkt 
 Egne Gilde-butikker? 
 Forslag om å få Coop regionsjef til å orientere om EMV kjøtdeig etc. på kretsmøte 
 Kommentar på Panengstuen som ikkje et rødt kjøt. 
 Lite arbeid på tilførsler til Sandeid, kor aktive er ein på dette? Treng folk ute blant 

bøndene. 
 Går for lang tid før ny aktivitet på Otta-anlegget 
 Varesortiment tatt ned med 1000 varer, kor mykje mindre er seldt? 
 Strategi – er den ny? Same som for 30 år sidan. 
 Klima bør brukast som ein fordel for landbruket i Norge meir enn i dag. 
 Produsere mat er fangst av CO2? 
 Er det helse med å ete 15 kg. Mindre kjøt? Kva skal ein produsere i staden? 
 Er det rett vei å gå med meir fokus på økonomi? Tøffe grep må tas, økonomien til 

bonden er avgjerande. 
 Er det mulig å selge utenom kjeder? Internett? Nye salgsmåter? 
 Bør sette meir inn på å redusere import og grensehandel. 
 Rasjonaliseringa må gå raskare, må få opp prisen til bonde. 
 Er det mulig å få ut meir frå jordbruksavtalen vedrørende inntransportkostnader? 
 Har me mykje å gå på når det gjeld slakteristrukturen? 8-timers regelen? 
 Kan rasjonalisere meir på skjerekapasiteten. 
 Kan Sandeid-anlegget bli lagt ned? 
 Forslag om at spørsmåla i kretsmøte blir svart på i neste kretsmøte 

 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 
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3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

  
4 Åpen post/lokale saker 

  
5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 

 
Etter innstilling 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 085 Indre Ryfylke 
Dato/tid:  20. februar kl. 19.30 Sted: Ryfylke Fjordhotell, Sand 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styremedlem Tone Steinsland 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Britt Randi Stokkevåg 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Arild Hebnes 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 36 
 

Kvinner:
4 

Menn: 32 Referent: Britt Randi Stokkevåg 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg.  

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Arild Hebnes 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Frustrerande at me heile tida driv med effektivisering og så er det sluttmarkedet som tek 
gevinsten og ikkje bonden. Dette må me få slutt på. 

 Kor mykje av egne merkevarer vert sponsa av Gilde. Det er dei samme råvarene, men 
merkevarene er dyrare. Kvifor? 

 Dersom prisen på Gildevarene hadde vore lågare, hadde dei vel konkurrert med egne 
merkevarer? 

 Betyr det at kjeden har stor avanse på produktene? 
 Det må stoppast at EMV tek så stor del av markedet 
 Av og til ser eg at samvirkebedrifter hjelper kvarandre å selje. Er det noko på gang der? 
 God orientering av Tone 
 110 mill er me ikkje fornøgd med, det er me enige om. Kva er det som har feila då målet 

ikkje er oppnådd? 
 I årsmeldinga står det at EK har gått opp. Det er bra. Er bankane på lag med oss? 
 Kva med leverandørane som skal pensjonere seg og skal ha ut pengane sine. Kvifor 

blir det støy av dette? Det er ikkje godt nok at dei det gjeld ikkje har fått svar. 
 Fårikålens dag; Kan Nortura påvirke å forskyve denne dagen. Det fører til at me ikkje 

kan ha dyra i fjellet så lenge som er opptimalt. Salet av lam stuper i veke 44. Bør utsette 
fårikålens dag eit par veker. 

 Viktig å ta vare på dei som driv med dyr i fjellet. Det er klimavennleg og det blir brukt lite 
kraftfor. Bør brukast i marknadsføringa at dette er dyr som ikkje har fått 
snyltebehandling og kraftfor. 

 Kva med eksport av sau til neste år? Viktig at me held på kunden, slik at me kan legge 
press på det Norske markedet. 

 Me vil ikkje få eit jordbruksoppgjer som er i bonden sin favør så lenge det er 
overproduksjon. Må sjå på kva som er mogleg ift å få ein større del av verden til å kjøpe 
produktene våre. Det er verdens beste produkter. 

 Dei 12000 som me betalte inn; får dei som slutter desse pengane tibake dersom dei 
sluttar. 

 Å ha så god inntekt at dei får 225 000,- i lønnsauke. Dette er eit signal å gi som ikkje er 
verdig! 
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 Tilstedværelse prosent er eit forferdelig ord. Det er vel meininga at folk skal vera på 
jobb. Kall det fråvær, det er det det er! 

 Asko er distributør. Er det mulig å få til eit samarbeid, slik at me får meir styring? 
 Det er vanleg at butikkane svarer at Gilde ikkje kan levere når dei spør etter varer. For 

kvart år vert det mindre og mindre Gilde varer i butikkane, og det nytter ikkje å sei så 
mykje.  

 Etter mi meining var det at Nortura trekte seg ut av samarbeidet om distribusjon, det 
versta som har blitt gjort. Har Nortua evaluert skadevirkningane og har de vurdert å 
søke tilbake til eit samarbeid når det gjeld distribusjon? 

 Me må snart sjå resultat! Me er oppteken av marknadsandel 
 Det går ikkje an at kjøpmenn ikkje skal kunne vite kvar varene som er bestil er. Når me 

bestiller noko i butikk/nett, får me vite når vara er pakka, sendt og kor langt den er 
kommen. Me har eit altfor dårleg system på distibusjonen. 

 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

  
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

  
4 Åpen post/lokale saker 

 Meldt inn smågris, men alt blei ikkje henta i ei pulja, fekk då pulje trekk på dei grisene 
som ikkje var kjøpar til i fyrste omgang. 

 Viktig å få ut samvirke forståelsen. Dette er viktigare og viktigare. Me må kommunisere 
dette ut, spesielt til dei  unge.Heile fundamentet som blir viktigare og viktigare framover. 

 Må prioritere nye brukerar. Dette er viktig! 
 Stian Espedal er ein kjempeflink rådgivar. Han burde andre lære av. Hans sterke side 

er at han ser alle og er inkluderande. Tek kontakt med mange både i møter og elles. 
Han burde ha ein lærling med seg. 

 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
Ingen endring ift innstilling 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 086 Bokn og Tysvær – fellesmøte med 87 
Dato/tid:  19. februar kl. 19.30 Sted: Stemnestaden, Grinde 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styremedlem Tone Steinsland 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Karluf Håkull 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Anne Karin Røssbø 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 63 
 

Kvinner:
10 

Menn: 53 Referent: Karluf Håkull 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg.  

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Anne Karin Røssbø OK 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Ikkje ver så nøye på kva sjåfør som kjem på garden! 
 Er det ikkje rett å ha ein desentralisert struktur? 
 Går ikkje inn i himmelen om ein blir stor… 
 Er bekymra for omdøme tapet i forhold til transport klimarekneskapen 
 Ja til effektivisering av skjering 
 Forbrukaren.. kortreist mat ..får ein dette til med effektiviseringa 
 EMV aukar.. men trenden er vel andre vegen…. 
 Kor mange vil ha lokalmat? Har me tall? 
 Reko-ringane tar det lokale… 
 Om auke i Nisjeslakt, har Nortura kapasitet for salg av tjeneste som nedskjering, 

kverning og pakking? 
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Gå saman med KLF (Fatland) og lag eige transportselskap for slaktekøyring! 
 
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

  
4 Åpen post/lokale saker 

  
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Etter innstilling 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 087 Ytre Haugaland – Fellesmøte med 86 
Dato/tid:  19. februar kl. 19.30 Sted: Stemnestaden, Grinde 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Styremedlem Tone Steinsland 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Karluf Håkull 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Tor Inge Eidesen 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 63 
 

Kvinner: 
10 

Menn: 53 Referent: Karluf Håkull 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg.  

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Anne Karin Røssbø OK 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Ikkje ver så nøye på kva sjåfør som kjem på garden! 
 Er det ikkje rett å ha ein desentralisert struktur? 
 Går ikkje inn i himmelen om ein blir stor… 
 Er bekymra for omdøme tapet i forhold til transport klimarekneskapen 
 Ja til effektivisering av skjering 
 Forbrukaren.. kortreist mat ..får ein dette til med effektiviseringa 
 EMV aukar.. men trenden er vel andre vegen…. 
 Kor mange vil ha lokalmat? Har me tall? 
 Reko-ringane tar det lokale… 
 Om auke i Nisjeslakt, har Nortura kapasitet for salg av tjeneste som nedskjering, 

kverning og pakking? 
 
 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

 Gå saman med KLF (Fatland) og lag eige transportselskap for slaktekøyring! 
 
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

  
4 Åpen post/lokale saker 

  
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Etter innstilling 
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PROTOKOLL  KRETSMØTE–NORTURA– 2020 
Krets 088 Ytre Sunnhordland 
Dato/tid:  18. februar kl. 19.40 Sted: Grand Hotell, Leirvik 
Til stede fra: 
Konsernstyret/RU – leder:   Nestleder i RU Helene S. Bødtker 
Konsernledelsen / Administrativ ledelse:  Karluf Håkull 
Øvrige fra administrasjonen:   
Ordstyrer: Lars Ove Rimmereid 
Frammøtte medlemmer 
Totalt: 16 
 

Kvinner:
3 

Menn: 13 Referent: Karluf Håkull 

Sak nr Sak 

 Saksliste: 
1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Gjennomgang av årsmelding og regnskap for Nortura SA 
3. Hvordan er tilstanden til Nortura i dag 
4. Åpen post – lokale saker 
5. Valg.  

1 
 

Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 
 Lars Olav Rimmereid OK 

2 Årsmelding og regnskap 
Kommentarer og synspunkter: 

 Puljetillegg.. har små besetningar me taper i form av små leveranser og lite puljetillegg.. 
dette er og samunsansvar 

 Må ein stå som næringsdrivande for å få ut andelskapitalen? 
 Kva er Fond for vurderingsforskjeller? 
 Samarbeid på slakting mellom Nortura KLF og transport? 
 Klima miljø få fram realitetane kva dette betyr 
 Sjå på prisen på ho dyr kalv slik at den kan brukast ennå meir i produksjon og denne 

produksjonen blir meir lønsam. 
 Pris på sau.. kvifor er veren betre betalt? 
 Prisløypa på storfe.. må det vera dei svingningane.. 
 Var ikkje ullinsamling i Fitjar hausten 2019 
 Telefonsystemet … kva er det .. blir sprett rundt om i heile landet… 
 Send Angusavtale til Andersen Fitjar (er utført KH) 
 Kvifor ikkje ROS på storfe vil gjerne ha den tilbake… 

 
Drifts og markedsorientering 
Kommentarer og synspunkter: 

  
 

3 Hvordan er tilstanden til Nortura i dag? 
Kommentarer og synspunkter 

  
4 Åpen post/lokale saker 

  
 

5 Valg ( her noteres endringer i forhold til innstilling) 
 
Etter innstilling 
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